
 Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Máslovice dne 10. 11. 2020 
 

Přítomni zastupitelé obce:  

Iva Buková, Petr Herman, Ing. Aleš Illichman, Martina Kovácsová, Ing. Vladimíra Sýkorová,  

Mgr. Ludmila Szöllösová, Miluše Švarcová 

Omluveni:  

Veřejnost: 2 osoby    Zahájení: 19,30 hodin 

 

1. Jmenování zapisovatelky, volba ověřovatelů zápisu, kontrola zápisu z minulého 

zasedání 

Zasedání zastupitelstva obce zahájila v 19,30 hodin starostka obce Ing. V. Sýkorová (dále jen 

„předsedající“), která přivítala přítomné. Předsedající určila zapisovatelkou paní Ludmilu 

Szöllösovou. Jako ověřovatele zápisu navrhla Martinu Kovácsovou a Aleše Illichmana. 

Zeptala se, jestli navržené osoby s tímto souhlasí nebo pokud zastupitelé mají jiný návrh na 

ověřovatele zápisu, aby jej uplatnili. Předsedající přečetla návrh usnesení a dala hlasovat.   

 

Návrh usnesení 1/7/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje ověřovatele zápisu Martinu Kovácsovou a Aleše 

Illichmana a zapisovatelkou Ludmilu Szöllösovou.  

Hlasování: PRO 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0   

Usnesení schváleno.  

 

 

2. Schválení programu, kontrola zápisu z minulé schůze 

Předsedající předložila zastupitelstvu obce ke schválení návrh programu zasedání tak, jak byl 

zveřejněn na úřední desce. Navrhla změny v programu: vypustit bod 4 – Rozpočtové opatření 

(RO) č. 10 (paní účetní nemá ještě nové RO připravené). Zahrnout do programu: Schválení 

vypracování strategického plánu pro období 2021 – 2027. Ošetření a kácení stromů na 

začátku fotbalového hřiště u komunikace, Vybudování dlažby na návsi před statkem – 

bývalou mléčnicí (mezi stromy – kde má manipulační zastávku autobus). Projednání úpravy 

nájmu nájemci lokálu Hospody v čp. 16. 

 

Předsedající přečetla upravený program zasedání:  

 

Navržený program ke schválení:            

 

1. Jmenování zapisovatele/ky, volba ověřovatelů 

2. Schválení programu 

3. Kontrola zápisu z minulé schůze 

4. Výběr místa a prvků pro projekt „Aktivně za zdravím“ 

5. Schválení podání žádosti o dotaci na projekt „Aktivně za zdravím“  

6. Schválení aktualizace Strategického plánu 

7. Schválení vypracování strategického plánu pro období 2021 - 2027 

8. Ošetření a kácení stromů na začátku fotbalového hřiště u hlavní komunikace 

9. Vybudování dlažby na návsi před statkem – bývalou mléčnicí 

10. Úprava nájmu nájemci lokálu Hospody v čp. 16  

11. Různé 

12. Diskuse 

 

Předsedající vyzvala k diskusi o programu, dala hlasovat o navrženém programu.  



 

 

Návrh usnesení 2/7/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze.  

 

Hlasování: PRO - 7 , PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0 

Usnesení schváleno.  

 

3. Kontrola zápisu z minulé schůze 

Předsedající se otázala, zda někdo má připomínky k zápisu z minulého zasedání.  

M. Švarcová připomněla, že v Diskusi chybí zapsána žádost H. Švitorkové o posekání plevele 

na cestě třešňovou alejí na konci ulice Šálecké.  

  

 

4. Výběr místa a prvků pro projekt “Aktivně za zdravím“ 

Zastupitelé se shodli na místě pro umístění venkovního hřiště pro mládež i dospělé – zelený 

pás v Severní ulici. 

Nutno mít územní souhlas, situační plánek a technickou zprávu. K územnímu souhlasu je 

nutné vyjádření provozovatelů inženýrských sítí, souhlas životního prostředí a hygieny. Je 

otázka, kdo vypracuje všechny podklady, jestli firma, co se nabídla - S.O.S.Dekorace nebo 

obecní úřad. Pokud firma, nutno zjistit za jakých podmínek. Dále zastupitelé vybrali několik 

fitness prvků k umístění, „workoutovou“ sestavu a houpačku pro děti.     

 

Návrh usnesení 3/7/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje výběr místa pro projekt „Aktivně za zdravím“ – 

zelený pás v ulici Severní..Zastupitelstvo obce Máslovice pověřuje starostku k vyřízení 

podkladů pro územní souhlas a podání dotace, buď ve spolupráci s firmou nebo to vyřídí 

obecní úřad samostatně.  

 

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0 

Usnesení schváleno.  

 

 

 

5. Schválení podání žádosti o dotaci pro projekt “Aktivně za zdravím“ 

Starostka připomněla, že žádost se musí podat do 21. prosince t. r. Žádost podá obec ve 

spolupráci s MAS Nad Prahou.  

 

Návrh usnesení 4/7/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje podání žádosti o dotaci do programu MMR ČR 

Podpora rozvoje regionů 2019+ na rok 2021 v podprogramu Podpora obnovy a rozvoje 

venkova, DT 117d8210H - Podpora budování a obnovy míst aktivního a pasivního 

odpočinku na projekt "Aktivně za zdravím" v celkové výši 500 tisíc Kč (dotace 400 tisíc Kč, 

spoluúčast obce 100 tisíc Kč) a pověřuje starostku obce podáním žádosti ve spolupráci s MAS 

Nad Prahou.   

 

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   

Usnesení schváleno.  

 

 



 

6. Schválení aktualizace Strategického plánu obce 

Strategický plán rozvoje je aktualizován podle metodiky garantované Ministerstvem pro 

místní rozvoj ČR. Do komentářů k jednotlivým opatřením jsou vloženy naše priority 

z původního strategického plánu, aktualizované specifické cíle a opatření v širším rozsahu. 

Naše priority budou základem pro akční plán, který by se měl každý rok kontrolovat a 

aktualizovat. Předložený dokument neprošel jazykovou korekturou. Bude provedena až po 

zapracování našich případných připomínek.  

 

Návrh usnesení 5/7/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje aktualizaci strategického plánu obce 2019 – 2020.  

 

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   

Usnesení schváleno.  

 

7. Schválení vypracování strategického plánu pro období 2021 - 2027 

Starostka navrhla zpracovat další aktualizaci strategického plánu pro období 2021 – 2027 

s dotazníkovým šetřením a zpracováním akčního plánu. Navrhuje, aby toto opět zpracovala 

MAS Nad Prahou za nabízenou cenu 14 000 Kč (v ceně je započtena i aktualizace stávajícího 

strategického plánu).  

 

Návrh usnesení 6/7/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje aktualizaci strategického plánu obce 2019 – 2020.  

 

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   

Usnesení schváleno.  

 

8. Ošetření a kácení stromů na začátku fotbalového hřiště u hlavní komunikace 

Starostka předložila návrh i s fotografiemi stromů na začátku fotbalového hřiště blízko hlavní 

komunikace a příjezdové cesty ke kabinám, které potřebují ošetření, a některé bude nutné 

pokácet. Nabídku na tyto práce poslala firma MPik Kladno s nabídnutou cenou 11 tisíc Kč, 

pokud si obec sama zlikviduje dřevní hmotu.   

 

Návrh usnesení 7/7/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje ošetření a kácení stromů na začátku fotbalového 

hřiště blízko hlavní komunikace a příjezdové cesty ke kabinám firmou MPik Kladno.      

 

Hlasování: PRO – 7,  PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   

Usnesení schváleno.  

 

 

9. Návrh zhotovení dlažby mezi stromy v pásu před budovou statku – bývalé mléčnice 

Starostka navrhla, na základě konzultace s D. Venturovou, která se stará o záhony v obci, aby 

výše uvedená část byla upravená dlažbou, nejlépe zatravňovací s vysypaným kačírkem (jako u 

přívozu). V této části totiž žádné rostliny nemají šanci vyrůst z několika důvodů, např. 

pocházení, odpadky, stín a sucho. Starostka navrhuje, aby tam byl umístěn i koš na odpadky 

pro řidiče a lavička. 

 

 

 



Návrh usnesení 8/7/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje úpravu mezi stromy na návsi v pásu před budovou 

statku, kde je manipulační zastávka autobusu. Zastupitelstvo souhlasí, aby zakázku zhotovila 

firma Kostka (provedla i opravu obrubníků u záhonů).   

 

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   

Usnesení schváleno.  

 

 

10. Úprava nájmu nájemci lokálu Hospody v čp. 16 

Starostka navrhla k řešení nájem lokálu Hospody vzhledem k jejímu úplnému uzavření 

z důvodu vládního nařízení do 20. 11. 2020. Oproti jarnímu období nemá hospoda otevřeno 

ani „okénko“. Navrhuje prominutí jednoho měsíčního nájmu, tj. nájmu za měsíc listopad. 

Proběhla krátká diskuse.   

 

Návrh usnesení 7/7/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje prominutí nájmu lokálu Hospody za měsíc listopad. 

Platba záloh na energie platí dál.  

 

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   

Usnesení schváleno.  

 

 

 

10. Různé 

Starostka přednesla následující zprávy:  

1. Možnost výstavy Má vlast cestami proměn v naší obci  na návsi v prosinci. Celkem 8 

trojrozměrných panelů prezentující ponejvíce stavební proměny míst či budov ve 

Středočeském kraji včetně naší Hospody. V říjnu byla výstava v Roztokách. Zapůjčení panelů 

je zdarma, nutné je zajistit odvoz (jeden panel váží 45 kg). Zajistí starostka ve spolupráci 

s místostarostou.  

2. Úprava regulace plynového topení v čp. 16 – možnost časového nastavení doby vytápění, 

umístění termostatů, možnost oddělení na sál a hospodu a z toho vyplývá i lepší možnost 

vyúčtování služeb. 

3. Místostarosta informoval o nutnosti vyměnit akumulační kamna na přívoze. Starostka 

zajistí elektrikáře, pana Tintěru. S velkou pravděpodobností bude nutné zakoupit nová kamna.  

4. Dále informoval o brigádě na rybníku, které se zúčastnil on, dvě mladé členky jeho rodiny 

a J. Merfait. Předmětem brigády bylo vyčištění přítoku vody do rybníka.  

5. Zastupitel Aleš Illichman informoval o nutné revitalizaci notebooku pro kuchařku v MŠ 

včetně softwaru i hardwaru. A. Illichman zajistí výměnu hardwaru.  

 

 

14. Diskuse 

 

V diskusi zazněl požadavek od přítomné K. Kolenáčové na úpravu propadající se úpravu 

vozovky v ulici Na Ladech.  

H. Švitorková se zeptala, jaké stromy se vysadí místo navrhovaných k pokácení na kraji 

fotbalového hřiště u příjezdové cesty ke kabinám. Starostka odpověděla, že zatím o tom se 

zastupiteli nemluvili. Uvedla, že KSÚS pokácí většinu hrušní podél silnice k Vodochodům a 

budou se sázet nové. H. Švitorková (dále jen H. Š.) nesouhlasí, aby se sázely hrušně a vůbec 



ovocné stromy kvůli blízkému fotbalovému hřišti. Některým zastupitelům se naopak líbí, 

když podél cest rostou ovocné stromy. Na otázku, jaké stromy by H. Š. navrhovala, nebyla 

odpověď. Proběhla krátká diskuse. H. Š. se zeptala, jestli obec uvažuje o dotaci na 

rekonstrukci mateřské školy. Starostka uvedla, že ne, jednak by se nestihla podat do 21. 

prosince, jednak podáváme žádost o dotaci na venkovní hřiště a nelze podat dvě dotace 

najednou u MMR (ministerstvo pro místní rozvoj). Opět proběhla krátká diskuse na téma 

mateřské školy.  

 

 

 

 

Starostka poděkovala přítomným za účast a ukončila schůzi ve 20,35 hodin.  

 

 

Zapsal:  L. Szöllösová 

 

 

 

Ověřili:    

 

 

M. Kovácsová 

 

 

 

A. Illichman 

 


